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Abstract (en)
[origin: CN113883812A] The invention relates to a sliding door arrangement for a freezer cabinet, comprising a door frame (1), at least one sliding
door (2) movable along the frame plane between an open position and a closed position, and a guiding device (3), wherein the guiding device (2)
comprises roller arrangements (4) each with a first roller axis (5) and at least one guiding element (6) guiding the movement of the sliding door
(2). The sliding door arrangement is characterized in that the guiding device (3) is designed in such a manner that the sliding door (2) moves
transversely to the frame plane during a movement from the open position to the closed position, for which purpose the guiding element (6) has a
parallel portion (7) and an end portion (8), and the roller arrangements (4) each have at least one further roller axis (9).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Schiebetüranordnung für ein Tiefkühlmöbel, umfassend- einen Türrahmen (1),- mindestens eine Schiebetür (2), wobei die
Schiebetür (2) zwischen einer Öffnungsstellung und einer Schließstellung entlang der Rahmenebene bewegbar ist, und- eine Führungseinrichtung
(3), wobei die Führungseinrichtung (2)• Rollenanordnungen (4) mit jeweils einer ersten Rollenachsen (5) und• mindestens ein die Bewegung
der Schiebetür (2) vorgebendes Führungselement (6) umfasst,dadurch gekennzeichnet ist, dassdie Führungseinrichtung (3) so ausgebildet ist,
dass sich die Schiebetür (2) bei einer Bewegung von der Öffnungsstellung in die Schließstellung quer zu der Rahmenebene bewegt, wozu- das
Führungselement (6) einen Parallelabschnitt (7) und einen Schlussabschnitt (8) aufweist und- die Rollenanordnungen (4) jeweils mindestens eine
weitere Rollenachse (9) aufweisen.
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